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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR OREHOVICA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-05/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  10. 09. 2015. 
                                    

ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO OREHOVICA 

 
10. sjednica Vijeća MO Orehovica održana je 20.08.2015. godine s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica, Kalina 2.  
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Dajna Jogan, predsjednica VMO 
- Ružica Balaban, zamjenica predsjednice VMO 
- Božo Pavlović, član VMO 
- Ines Kalić, članica VMO  
- Marijana Bistrović, članica VMO 
- Vesna Širola, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni:  

-  
Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice VMO Orehovica od 02.07.2015. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalna problematika 

2. Razno  

 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

Gđa. Jogan je izvijestila prisutne da je u kontaktu s g. Kurilićem iz Rijekaprometa i saznala da radovi na 
nogostupu Grobničke ceste idu prama planovima i što se tiče vremena i financija. Svi radovi koji se 
izvode su planirani i do sada nije bilo nikakvih nepredviđenih troškova. Na jednom dijelu pokosa je 
stavljena žica protiv odronjavanja, na drugom se našlo drugačije rješenje.  
 
G. Pavlović je također izrazio bojazan na probijanje proračuna s obzirom da je teren zahtjevan. 
 
Gđa. Jogan je izrazila zadovoljstvo što se ipak nakon 20 godina dobio nogostup koji će povećati 
kvalitetu života na Orehovici. 
 
Gđa. Bistrović smatra da treba sanirati i njezin parking jer svi koji nešto rade na Grobničkoj cesti koriste 
ga za parking mehanizacije te tako ga stalno devastiraju. Također smatra da na donjem dijelu 
Grobničke ceste (na ravnici) treba postaviti punu, a ne isprekidanu cestu jer dolazi do brze i opasne 
vožnje.  
 
ZAKLJUČAK: Vijećnici su se složili da bi cesta trebala imati punu crtu pa će tajnica poslati dopis 
Hrvatskim cestama i zatražiti predloženo.  
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AD 2 

Gđa. Jogan je također predložila da se s obzirom na uređenja fasade na prizemlju (novi restoran), da 
se uredi fasada i ograda na 1. katu. 
 

ZAKLJUČAK: Uputiti dopis OGU za gospodarenje imovinom sa zamolbom da se realizira 
navedeno. 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati.  Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Vesna Širola 

            
Predsjednica VMO Orehovica: 

        Dajna Jogan 
 


